

PEDAGO RY
HALLITUKSEN KOKOUS
PÖYTÄKIRJA 12/24

Aika: 8.10.2024 klo 16:15
Paikka: Kokoustila Lyhty
Seminaarinkatu 15, 40100 Jyväskylä

Läsnä: Atte Urama
Veera Hynninen
Saaga Rissanen
Essi Kurth, poistui 17.52
Sara Kangassuo
Aapo Nikula
Saku Virtanen
Marianna Palola
Maria Malinen
Olivia Haataja
Lotta Seppänen, poistui 19.14
Roosa Ukkola
Julia Nukarinen, poistui 17.35
Elisa Ruoppa, poistui 17.35
Leevi Henna, poistui 17.35
Matilda Hell, poistui 17.22
Sonja Holm, saapui 17.22

1. Kokouksen avaus

Atte Urama avasi kokouksen ajassa 16.16.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esitettiin lisättäväksi kohtaan

9.1. Disketinlukijan hankinta

9.2 Pedagon siivoustarvikkeet

6.3.1 Fuksitoimikunnan tapahtumaideat

14.1. Yhteisvastuulahjoitus

15.1 Vaatetilaus

18.3 Paritanssikokeilu

Tämän jälkeen esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestyksenä.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Olivia Haataja ja Veera Hynninen.

5. Hallinto

5.1. Puheenjohtajiston terveiset

JYY:n järjestämä vuoden viimeinen Järjestömiitti pidetään yhteisinä poikkitieteellisinä Järjestösitseinä maanantaina 18.11. klo 17.15 Tilialla. Sitsit toimivat OPM (oma pullo mukaan)- periaatteella. Atte Urama pyytää ilmoittamaan, mikäli haluaa osallistua Pedagolta näille sitseille. Paikkoja on maksimissaan neljälle.

Käytiin läpi [alkoholilakia](#), sillä siihen on tartuttu enemmän viranomaisten toimesta. Tapahtumissa ei saa tarjota alkoholia, mikäli siitä peritään pääsymaksu, sillä siihen vaadittaisiin anniskelulupa. Tämä koskee myös sitsien rankkupulloja ja nämä otetaan jatkossa pois käytöstä. Pedago on myös siirtymässä sitsien osalta siihen, että jokainen ottaa omat eväät, jotta vältytään hävikiltä.

JYY:ltä oli tullut ilmoitus järjestöstrategiatyöhön osallistumisesta. Ryhmähaastattelu strategiatyöhön järjestetään vielä 9.10. Tämä info tuli myöhään JYY:n toimesta ja vuosijuhlaviikko on käynnissä, joten kukaan ei ilmoittautunut osallistumaan.

Uuden hallituksen perehdytysviikonloppu järjestetään 29.-20.11 Yliopiston kirjastolla. Perjantai (29.11 klo 14-20) on varattu uudelle hallitukselle, niin pystyvät perehtymään Pedagon yleisiin toimintaperiaatteisiin ja esimerkiksi vuoden 2025 toimintasuunnitelmaan. Lauantaina (30.11 klo 12-16) paikalla on myös vanha hallitus, joten uusilla toimijoilla on mahdollista kysyä pesteistä. Hallitustestamentti tulee valmistella mahdollisimman hyvin perehdytysviikonlopulle.

5.2. Hallituksen pöhinät

5.2.1. Iltakoulut 24.9. ja 1.10.

Atte Urama esitteli SIHTEERIToSu:n eli seuraavan vuoden toimintasuunnitelmaluonnoksen ja pyysi muokkaamaan ja kommentoimaan sitä 22.10. järjestettävään iltakouluun mennessä. Tulevassa iltakoulussa käydään läpi tulevan vuoden Toimintasuunnitelma sekä Talousarvio.

5.2.2. Vuosijuhlaedustukset

Eero Kokkarinen, Sara Kangassuo ja Sonja Holm osallistuvat OKA ry:n vuosijuhlille ja Sillikselle 25.-26.10.

Veera Hynninen ja Sonja Holm osallistuvat Pörssi ry:n vuosijuhlille 1.11. Sonja osallistuu myös sillikselle.

Aapo Nikula ja Leevi Henna osallistuvat Jammaus ry:n vuosijuhlille 21.11.

Dumppi ry:n vuosijuhlille 15.11. sekä Stimulus ry:n Vujusillikselle 2.11. on tullut kutsut. Selvitellään telegramissa, onko halukkaita osallistujia.

Pedagolta annetaan aineeton lahja vuosijuhlien kunniaksi. Lotta Seppänen tekee listaa mahdollisista kohteista. Popsi ry:lle annettiin lahjoitus Mieli ry:lle. Saaga Rissanen pyytää laittamaan tiedot taloussähköpostiin lahjoituksen kohteista, jotta voi maksaa ne. Lahjoituksen summa on 50e ainejärjestöä kohti.

Popsi ry ei pääse Pedagon vuosijuhlille, mutta lahjoitti Pedagon nimissä 50e Sos Lapsikylään.

6. Toimikuntien kuulumiset

6.1. OKL:n toimikunnat

6.1.1. Pedagoginen toimikunta

Edellinen tapaaminen oli 23.9., ja Sara Kangassuo oli paikalla. Suurin osa ajasta käsiteltiin Janon vetoomusta opetusharjoitteluihin liittyen. Eija Aalto otti yhteyttä Normaalikoulun rehtoriin asian tiimoilta, mutta Norssi on jo tukossa harjoittelijoita.

6.1.2. Opintoasiatoimikunta

Seuraava kokous on 5.11.

6.1.3. YVV-toimikunta

Edellinen kokous oli 30.9. ja Marianna Palola oli paikalla. Alkuun keskusteltiin ensi kesänä järjestettävän Suomi-areenan teemasta. Tuli ideoita tekoälyyn, ilmastokriisiin, kansalaistottelemattomuuteen, demokratiaan yms. liittyen.

5.11. Järjestetään laitoksen ja opiskelijoiden aamukahvit, ja tähänkin pohdittiin teemaa. Teemaksi valikoitui kansalaistottelemattomuus.

5.10. luokkakokouksesta oli puhuttu, mutta sitä ei järjestetäkään. Kaikki tapahtuman järjestämiseen oli valmiina, myös Pedagon Pändi, mutta tilaa ei ollut. Ruusupuisto tai C-rakennus olisi ollut vaihtoehtoina, mutta ne ei ole käytössä lauantaina.

10.10. järjestetään Tiedekunnan yrittäjäpäivä, johon on tulossa puheenvuoroja ja ständejä eri laitoksilta.

Seuraava kokous 2.12. klo 8.30.

Keskusteltiin tässä kohtaa myös laitoksen kanssa järjestetystä aamupalasta, joka meni mukavasti. Pohdittiin laitoksen kanssa yhteisen vuosikellon suunnittelemista ja järjestettäisiin yhdessä jotain tapahtumia, niin saataisiin heitä lähemmäksi opiskelijoita.

6.1.4. Yhteistyötoimikunta

Edellinen kokous oli 24.9. Osanotto oli vajanaista Norssin opettajien puolelta. Jossakin vaiheessa kerätään palautetta, miten vaihto 45min oppitunteihin on koettu. Seuraava kokous on 5.11.

6.2. Vuosijuhlatoimikunta Pedago 60v.

Vuosijuhlat ovat tällä viikolla. 30.9. pidettiin viimeinen kokous, jossa käytiin vuosijuhlien kulku läpi ja jaettiin vielä vastuita vuosijuhlapäivälle. Tiimeillä vaikutti olevan asiat hyvin hallinnassa, mutta muistuteltiin vielä muutamista käytännön asioista.

Jatkoille on mennyt lippuja oletettua vähemmän, ja sitä pitäisi vielä mainostaa. Ainejärjestöille on lähetetty viestiä, että mainostaisivat omissa kanavissaan sekä laittaisivat arvonnat, jota vastaan saisivat kaksi ilmaislippua arvottavaksi. Heidi's sekä Ani mainostavat myös itse tapahtumaa.

Puheenjohtajisto muistutti, että hallituslaiset ovat edustustehtävässä vuosijuhlilla.

6.3. Fuksitoimikunta

Uusi fuksitoimikunta on valittu ja perehdytetty ja pestit jaettu.

Uudet jäsenet ovat:

Leevi Henna - puheenjohtaja

Ida Ranki - varapuheenjohtaja

Tiia Helminen - sihteeri

Karla Karmala - talous

Saara Nurro - talous ja tapahtumat

Matilda Hell - tapahtumat

Aada Kaari - tapahtumat

Siiri Tarvus - tapahtumat

Linnea Fabig - viestintä

Alex Kivi - viestintä

Siiri Lampinen - viestintä

Venla Pesonen - jäsen

Toiminta on käynnistetty ensimmäisellä kokouksella 2.10. Paikalla oli uuden fuksitoimikunnan lisäksi Maria Malinen sekä muutama vanhan fuksitoimikunnan jäsen kertomassa soihtukulkueesta.

Fuksitoimikunta 2023-2024 on lopettanut toimintansa. Atte Urama toimittaa todistukset sähköisesti.

Soihtukulkueen järjestäminen on lähtenyt käyntiin. Tiimit on luotu ja laitettu kyselyä, mihin kukakin haluaa. Lipunkantovyö meni edellisvuonna rikki, joten täytyy hankkia uusi.

Myös fuksien haalarimerkkisuunnittelu on laitettu vireille. Seuraava kokous on 21.10.

6.3.1. Fuksitoimikunnan tapahtumaideat

Fuksitoimikunnalla on intoa järjestää fukseille tapahtumia. Ajatuksena olisi järjestää tammikuussa toiset fuksisitsit, johon mahtuisi enemmän porukkaa. Reaktorisali sopisi tähän. Lisäksi suunnitelmissa on jokin toinen tapahtuma, joka päättäisi fuksivuoden. Esimerkkeinä tähän olisi jokin liikuntatapahtuma, olympialaiset tai muu vastaava. Veera Hynninen ehdotti fuksisitsien päivämääräksi 30.1.

Olivia Haataja pitää fuksitoimikunnalle koulutuksen tapahtumantekoon liittyen 21.10. järjestettävässä kokouksessa.

Tauko 17.14-17.25

Sonja Holm saapui klo 17.22.

Matilda Hell poistui klo 17.22.

7. Yhdenvertaisuus

Yhdenvertaisuuskysely on auki, ja vastauksia on saatu kolme. Jatketaan kyselyä vielä.

Keskusteltiin turvahenkilötoiminnasta. Turvahenkilönä voi toimia kuka tahansa Pedagon jäsen, ja heille täytyy antaa ohjeet luettavaksi turvahenkilötoimintaan liittyen. Yhdenvertaisuusvastaavat laittavat turvahenkilöohjeet näkyville nettisivuille. Olemassa on myös turvahenkilöryhmä telegramissa, jota tulisi hyödyntää enemmän turvahenkilöiden hakemiseen. Aapo Nikula linkkasi ohjeet myös tämän ryhmän kuvaukseen.

8. Työelämä- & alumnitoiminta

Alumnirekisterissä on neljä jäsentä.

8.1. Tiedekunnan työelämäpäivä 20.9.

Tapahtuma oli onnistunut väkimäärästä päätellen. Aapo Nikula ei ollut tapahtuman palautetilaisuudessa, mutta saadussa sähköpostiviestissä kiiteltiin tapahtuman järjestämisestä ja siitä, että opiskelijoita oli tässä mukana. Aapo laittaa tapahtumanjärjestämisen testamenttiin, jotta tästä saataisiin perinne. Pedagolla oli merkinmyyntipiste, josta tuli tuottoa noin 300e. Hyväntekeväisyysmerkeistä meni noin puolet.

Elisa Ruoppa, Leevi Henna ja Julia Nukarinen poistuivat klo 17.35.

9. Talous

Tilin saldo: 21 138,96 €

Jäsenten määrä: 361 varsinaista jäsentä, 1 alumnijäsen

Viime kokouksen jälkeen tilitapahtumat ovat koostuneet muun muassa kide.app tilityksistä, pullonpalautuksista, sumup-tilityksistä, tapahtumien kuluista, haalarimerkkitulauksesta, vuosijuhlien kuluista (tarvikkeet, Scandin maksu, artistin kuluja), haalarisponsoroinneista sekä laulukirjamaksuista. Kulukorvaukset käsitellään Metassa.

Saaga Rissanen pyysi, että kulukorvauksia tehdessä laitetaan vain yhden tapahtuman kuitit yhdelle lomakkeelle. Muistutuksena myös, että omat ostokset tulee laittaa eri kuitille ja bonusetuja ei saa käyttää tehdessä ostoksia Pedagolle.

Vuosijuhliin liittyen Scandicin laskusta tuli maksaa osa ennakoon, ja tämän vuoksi vuosijuhlien lipputulot tuli pyytää kide.appilta etukäteen. Tämä maksoi 35e. Täytyy ottaa huomioon jatkossa, jos on isoja summia, joita pitää maksaa ennen tapahtumaa. Yleisesti kide.app-tilitykset maksetaan vasta tapahtuman jälkeen.

Saaga Rissanen esitteli tämän vuoden menoista ja tuloista koostetun budjettitaulukon, jota käytiin läpi aiemmin jo iltakoulussa. Vuoden tulos näytti tällä hetkellä +9061,29e. Tuloja ja menoja on vuosijuhlien ja muidenkin tapahtumien osalta vielä tulossa.

Myöskään haalaritilauksen laskua ei ole vielä tullut. Lopullinen tulos tulee siis vielä muuttumaan.

Saaga pyysi käyttämään sumup- myynnissä valmiita nimikkeitä, jotta pystytään erittelemään, mitä on myyty milläkin summalla.

9.1. Disketinlukijan hankinta

Pedagolla on vanhoja diskenttilevyjä, joita olisi hyvä käydä läpi ja siirtää Driveen. Sisältönä on esimerkiksi vanhoja pöytäkirjoja. Lukija maksaisi noin 30-35e. Sonja Holm saisi tällaisen hankittua lainaan.

9.2. Siivoustarvikkeet

Tällä hetkellä löytyy muutama siivousliina, tolu sekä maalarinteippiä. Hankinnassa on mikrokuituliinat (5kpl), jättesäkkejä, ämpäri, suihkepullo, taika/ihmesieni, tiskiharja, fairy sekä nitriinikertakäyttökäsineitä. Saaga Rissanen hankkii nämä seuraavan päivän (9.10.) sitseille. Sonja Holmilta saadaan myös ylimääräiseksi jääneitä mikrokuituliinoja käyttöön.

Essi Kurth poistui 17.52.

10. Edunvalvonta

Abakus ry on ottanut Pedagoon yhteyttä tehtyään kartoituksen POM-opinnoista. Huolta näihin opintoihin ja erityisesti tiettyyn opettajaan liittyen on ilmennyt ja lähtevät selvittämään JYY:n kanssa asiaa. Pyysivät myös Pedagoa mukaan tähän. Meillä ei kuitenkaan ole mitään konkreettista esimerkiksi palautteita jota tuoda esiin, joten on hankala osallistua tähän kovin konkreettisesti.

OA2-harjoittelusta on herännyt jäseniltä huolta ja kysyttävää ja Pedagona näitä on lähdetty selvittämään. Kaivattaisiin tarkempaa tietoa, mistä opintopistemäärä koostuu. Keväällä kerrottiin, että pidettäviä tunteja on 24, mutta nyt niitä onkin 26.

Ensimmäisellä viikolla pitäisi suorittaa kaikkia observoinnit sekä tuntien suunnittelu. Lisäksi pääsy oppimateriaaleihin on hankalaa. Näiden lisäksi Maria Malinen nosti esiin, että harjoittelut eivät saisi SOOL:n mukaan tuottaa lisäkustannuksia, mutta osalla koulu on todella kaukana, jolloin täytyy kulkea bussilla ja tämä maksaa.

Saku Virtanen tekee harjoitteluun liittyen koosteen nettisivuille, kunhan saa vastauksia kysymyksiin Paula Rönnergilta, joka on tämän harjoittelun vastuuhenkilö.

Sara Kangassuo ehdotti harjoittelukyselyn tekemistä. Edunvalvojat valmistelevat kyselyn seuraavaan kokoukseen (5.11.) mennessä. Näin palautteen perusteella olisi mahdollista kehittää kyseistä harjoittelua keväälle. Käytetään budjettia kyselyihin ja järjestetään esimerkiksi arvontoja tai vastaavaa, jotta saataisiin mahdollisimman monet vastaamaan.

11. Viestintä

Vuosijuhlat ovat ohi perjantaina, jolloin viestintäkalenterista vapautuu tilaa. Mainostetaan koko OKL:n sekä turvahenkilöiden telegram-ryhmää ja alumnirekisteriä sopivassa vaiheessa. Sponsoritiimi tekee sponsorijulkaisuja vuosijuhlien jälkeen. Ladataan Lavatansseilta saadut Tuukka Taurun ottamat kuvat Canvaan, jotta näitä voisi hyödyntää. Hallitusesittelyt alkavat 22.10. Jokainen hallituslainen julkaisee yhtenä päivänä esittelyä omasta pestistään instagram-storyyn.

12. Kansainvälisyys

Vaihtohaku Euroopan ulkopuolisiin kohteisiin on auki 1.11. saakka. Kansainvälisten tutorien tutorhaku on auki 15.10. saakka. Sara Kangassuo tekee näistä mainostuksen.

Tauko: 18.15-18.25

13. Tutor

Pidettiin tutoreiden ja hallituksen reflektiotapaaminen 25.9. Käytiin läpi palautelomakkeessa esille tulleita asioita ja keskusteltiin siitä, mitkä käytänteet

menevät jatkoon ensi vuodelle ja mitä tulisi kehittää. Maria Malinen kirjoittaa huomioita testamenttiin seuraavaa tekijää varten.

Loppuvuoteen toivottiin hengailua tutoreiden ja hallituksen kesken ja tämä asia on laitettu vireille telegramiin kyselyn muodossa.

14. Kestävä kehitys

Verirallit ovat tällä hetkellä käynnissä ja jatkuvat marraskuun loppuun asti. Pedago on kilpailussa keskisuuren ainejärjestön sarjassa. Lotta Seppänen ehdotti hallituksen yhteistä luovutusaikaa ja laittaa tästä kyselyä Telegramiin.

Hyväntekijä-merkkejä mennyt hyvin, ja niitä on enää viisi jäljellä. Jatketaan tätä ensi vuonna jollain muulla merkillä ja hyväntekeväisyyskohteella. Lotta Seppänen laittaa tästä merkintää testamenttiin, niin saadaan hyväntekeväisyysmerkille jatkuvuutta.

Jyyn toiminta-avustushakemus asiaan tulee luultavasti kohta kehitysyhteistyöstä niin ensi vuodelle voisi miettiä, halutaanko jotenkin kehittää sitä. Vaatisi yhden kehitysyhteistyöhön liittyvän tapahtuman. Lisäksi on kohta jollekin hyväntekeväisyyspaukselle ja vapaaehtoistyölle. Hyväntekeväisyyspaukaus voisi olla hyväntekeväisyysmerkki.

Kestävän kehityksen foorumissa ei ole käynyt kukaan sinä aikana kun Lotta oli Tansaniassa. JYY:n foorumeihin olisi hyvä osallistua ajan puitteissa, mutta ei tarvitse ottaa tästä kuormitusta.

14.1. Yhteisvastuulahjoitus

Yhteisvastuulahjoituksesta laitettiin kyselyä nettisivuille ja instagramiin. Jäsenet saivat ehdottaa ja perustella, minne Pedago tekee 500e:n yhteisvastuulahjoituksen. Lahjoituksen kohde julkaistaan vuosijuhlilla. Saatiin neljä vastausta ja ehdotukset olivat Mieli ry, Gaza, sekä Suomen saamelaisnuoret ry.

Atte Urama nosti esiin, että ehdotuksien lähettäminen tuli melko nopealla aikataululla ja olisi toivottu vähän enemmän vaihtoehtoja ja perusteluja. Jäsenistölle kuitenkin ilmoitettiin, että kohde julkaistaan vuosijuhlilla. Äänestettiin siitä, jatketaanko aikaa laittaa ehdotuksia, vai valitaanko annetuista vaihtoehdoista. Äänestyksen tulos oli, että valitaan kyseisistä kohteista ja julkaistaan kohde vuosijuhlilla (äännet 7-3). Atte Urama toimi ääntenlaskijana, joten ei osallistunut mukaan äänestykseen.

Keskusteltiin kustakin kohteista ennen äänestystä. Aapo Nikula toi esiin, että Mieli ry:lle tehdään jo paljon lahjoituksia, joista suuri osa menee johtohenkilöstölle. Aapo mainitsi myös Gazan vahvana kannanottona ja pohdittiin, voidaanko järjestönä asettua minkään puolelle Gazan sotaan liittyen. Gazaan tehtiin lahjoitus edellisvuonna Pelastakaa lapset ry:n kautta. Saku Virtanen mainitsi, että saamelaisjärjestö on hyvä yhdistys, mutta ei lähellä meidän toimintaa. Lotta Seppänen mainitsi, että kohteen ei tarvitse liittyä Pedagoon tai luokanopettajuuteen, vaan tärkeää on olla jokin merkityksellinen kohde ylipäättään.

Sonja Holm toi esiin, että saamelaiset ovat pieni porukka, ja tietoa heistä tulisi levittää. Esimerkiksi Mieli ry on kohde, joka on hyvin näkyvillä ja sinne tehdään lahjoituksia, mutta saamelaisia ei juurikaan mainita missään. Myöskään oppimateriaaleissa ei ole tietoa heistä. Sara Kangassuo mainitsi myös, että opettajina pitäisi ottaa huomioon saamelaiset ja heidän kulttuuri. Tutustuttiin saamelaisjärjestön nettisivuihin.

Äänestettiin kohteista, ja Suomen saamelaisnuoret ry voitti äänin 7-1-1-(1 tyhjä). Atte Urama toimi ääntenlaskijana, joten ei osallistunut mukaan äänestykseen.

Maksutiedot laitetaan Saaga Rissaselle ja otetaan yhteyttä kohdejärjestöön.

15. Yhteistyö

Asiakasilta Marimekon kanssa on peruttu vesivahingon vuoksi. Pedagolle on kuitenkin tulossa edut käyttöön ajalle 24.-25.10. Ilmoitetaan tästä myöhemmin jäsenistölle, kun saadaan tieto eduista.

Saaga Rissanen on järjestellyt ja laskenut haalarimerkit. Merkkien määrä on päivitetty exceliin, ja sinne täytyy merkitä, kun myy merkkejä niin määrä pysyy ajan tasalla. Haalarimerkkituloja on tullut kide.appin kautta tosi paljon. Postiin on menossa nyt 16 merkkilähetystä.

Saaga lähettää sähköpostia Pedagon eduista jäsenille, niin saavat etukoodin Laajavuoreen sekä linkin NYX:n käyttöönottoon Heidi'siä ja Proyd Marya varten. Veera Hynninen selvittää, ovatko edut Heidi's:ssä voimassa vuosijuhlilla.

15.1. Yhteistyösopimukset

15.2. Vaatetilaus

Vaatetilaus järjestetään yhteistyössä Kloffan kanssa 21.10.-27.10. Sovituskappaleet tilataan samalle viikolle ja sovitusaikoja järjestetään Kasvistolla. Tilattavaksi laitetaan aiemmilta kerroilta tuttuja tuotteita, ja näiden lisäksi tulee uusi kollegemalli.

Lotta Seppänen poistui 19.14.

Uuteen kollegeen tulee pieni Pedagon logo vasempaan rintaan brodeerattuna. Saaga Rissanen selvittää, minkä hintainen paita tulisi olemaan. Hintakatoksi sovittiin 45,9e. Otetaan myyntiin myös hatut ja pipot, sillä brodeerattujen tuotteiden minimitalausmäärä on 20kpl. Tähän voi sisältyä mitä tahansa brodeerattuja tuotteita. Mikäli minimitalausmäärä ei täyty, tilataan varastoon lisää kalastajanhattuja ja myydään niitä Talvipäivien ja Pikkujouuristeilyn yhteydessä.

16. Kerhot ja oheistoiminta

16.1. Liikuntavuoro

Ajatuksena on muuttaa liikuntavuoro liikuntakerhoksi, ja liikuntavuorot olisivat osa tätä kerhoa. Laitetaan tämä testamenttiin ja toimintasuunnitelmaan.

16.2. Kirjakerho

Tavattiin 30.9., ja käsiteltiin Pikku Prinssiä. Osallistujia oli 10 ja oli kiva meininki. Seuraava kirja on Mary Shelleyn Frankenstein, ja sitä käsitellään 4.11. Alkulähteellä.

16.3. Käsityökerho

Seuraava kerho pidetään 21.10. Alkulähteellä. Teemana on korjaus ja paikkaus. Reetta Pakkala tulee paikalle pitämään tämän opintoihinsa liittyen. Tapahtumasta on infottu Instagramissa, nettisivuilla sekä käsityökerhon telegram-ryhmässä. Kerho muuten normaalisti eli voi tulla tekemään omia töitä korjauksen ja paikkauksen lisäksi.

Asiakasiltaa Titityyhyn on pohdittu järjestettäväksi 19.11. Marianna Palola lähtee selvittämään tätä Titityyn ja Valkoisen puun tai Vanhan pappilan kanssa. Ajatuksena olisi, että ensin on mahdollisuus käydä lankaostoksilla, ja sen jälkeen mennään kahvilaan kässäilemään yhdessä. Toivottavasti onnistuu!

17. SOOL

SOOL:n aluetoimija Anni Hakala tulee seuraavaan kokoukseen.

17.1. Järjestökurssi

Pedagolta osallistuivat Olivia Haataja, Maria Malinen ja Veera Hynninen. Koulutuksia oli itsensä johtamisesta, korkeakouluvaikuttamisesta, hyvinvoinnista, toiminnantarkastuksesta, jäsenistön aktivoinnista ja toiminnan jatkuvuudesta sekä sensitiivisestä kohtaamisesta. Sool-kansiossa on muistiinpanot viikonlopulta.

Järjestökurssilla pääsi verkostoitumaan myös Pedagon vuosijuhlille tulijoiden sekä Popsi ry:n edustuksen kanssa. Olivia ja Veera menevät Popsin vuosijuhlille, ja kiva että on päässyt tapaamaan porukkaa etukäteen.

Veera Hynninen esitti järjestökurssilla esiin tulleen sääntömuutosehdotuksen:

Sääntö kahdeksan kohta kaksi ”käsitellä ja vahvistaa hallituksen laatima toimintakertomus sekä toiminnantarkastajien antaman lausunnon pohjalta edellisen vuoden tilinpäätös” muutettaisiin vain muotoon ”käsitellä” ilman vahvistamiskohtaa. Tällöin kyseessä olevat dokumentit voidaan vahvistaa myös Yhdistyksen ylimääräisessä kokouksessa.

18. Menneet tapahtumat

18.1. Fuksiaiset 19.9. @Keskusta ja kampusalue

Palaute tapahtumasta oli yleisesti hyvää. Mainintaa tuli kuitenkin tapahtuman pituudesta ja oltaisiin toivottu tapahtuman loppuvan aiemmin. Lisäksi palautteesta nousi esiin, että joillakin rasteilla oli ollut ikävä tunnelma, ja rastinpitäjät olivat olleet töykeitä fukseja kohtaan. Esimerkiksi alkoholin juomattomuutta oltiin kummasteltu. Jollain rastilla oltiin myös pakotettu tekemään rangaistus. Osa rastinpitäjistä oli ollut myös todella humalassa. Palautteet on viety eteenpäin kyseisille rastinpitäjille telegramissa. Osa on vastannut ja kertonut oman näkökulman, osa vain kiittänyt viestistä. Lisäksi palautteet on käsitelty viimeisessä vanhan fuksitoimikunnan kokouksessa.

Veera Hynninen oli turvahenkilönä tapahtumassa ja yllättyi palautteesta, sillä ei ollut tapahtuman aikana havainnut tällaista käytöstä.

Yhdenvertaisuusvastaavat ja edunvalvojat ovat myös katsoneet rastien ohjelman läpi, ja se vaikutti muokkauksien jälkeen sellaiselta, että jokaisella on tapahtumaan turvallista osallistua. Olivia Haataja oli saanut yhdeltä rastinpitäjiltä tiedon, että jotkut fuksit olivat tulleet heidän rastille kertomaan ikävästä käytöksestä, ja rastinpitäjä oli pyytänyt ottamaan yhteyttä turvahenkilöön. Ei ollut kuitenkaan koettu tätä hyödyllisenä. Jatkossa tulee painottaa, että täytyy ottaa yhteys turvahenkilöön, niin asiaan voidaan

vaikuttaa tapahtuman aikana. Täytyy myös painottaa rastinpitäjiä, että he ovat järjestäjän roolissa ja käytöksen täytyy olla asiallista, vaikka alkoholia joisikin.

Rastitapahtumia täytyy kehittää turvallisuuden kannalta. Olisi hyvä, jos jokaisella rastilla olisi aina joku selvinpäin. Pitäisi siis lisätä turvahenkilöiden määrää suhteessa rastien kokoon. Tästä olisi hyvä kirjata toimintasuunnitelmaan.

18.2. Konkareiden tapahtuma 19.9.

Tapahtuma oli onnistunut sen suhteen, että osallistujilla oli kivaa, mutta Heidis'n kannalta harmi koska osallistujia oli lopulta niin vähän. Ilmoittautuneita oli alunperin 54 ja paikalle saapui lopulta 15 henkilöä. Kaikilla näytti olevan kivaa ja meininki oli yhteisöllistä, vaikka olikin pieni osallistujamäärä. Yksi palaute tuli jossa arvosanat pelkkää 5. Kehuttiin, että oli mukava, rento ja yhteisöllinen tapahtuma. Palautteessa viestintää kehuttiin aktiiviseksi ja hyväksi, mutta tapahtuman olisi voinut julkaista aiemmin, mikä olisi voinut lisätä osallistujamäärää. Mietittiin, mikä johti siihen, että paikalle ei saapunut ilmoittautumisesta huolimatta.. Esimerkiksi kukaan vaihtareista ei saapunut paikalle. 3miot olivat samana päivänä, mikä on voinut osaltaan vaikuttaa tähän.

18.3. Paritanssikokeilu

Vielä ei ole tullut laskua Paritanssikokeilusta. Tapahtumasta jäädään 80e miinukselle. Kulut koostuvat tilavuokrasta. 13 ilmoittautui ja heistä 12 oli paikalla. Tosi hauskaa oli kaikilla!

18.4. Lavatanssit to 26.9. @Freetime

Tapahtuma oli onnistunut kaikin puolin, ja palaute oli pitkälti positiivista. Esiin nousi kuitenkin joitain kehitysideoita. Mainittiin esimerkiksi korkea

lämpötila sekä tilanvähäisyys, joten ei mahtunut kunnolla tanssimaan. Mainintaa tuli myös paikalla olleesta heinästä, joka allergisoi joitain. Tästä oltaisiin toivottu tietoa aiemmin. Tuotot kide.appissa olivat 5 550,00 € ja kulut tarkentuvat huomenna, kun Sonja Holm tapaa Freetimen porukkaa. Oletettavasti lopputulos on noin 2000-2700e.

18.5. Taidetta ja viiniä ti 1.10. @Vanha Pappila

Onnistunut tapahtuma. Myytiin yhteensä 29 lippua ja paikalla oli 27 henkilöä. Ilta meni hyvin rennoissa meiningeissä. Vanha Pappila kiitteli hienosti järjestetystä illasta ja toivoivat lisää tulevaisuudessa. Palautetta kerättiin jo paikan päällä, jolla palautelomakkeeseen saatiin 16 vastausta. Palautteessa lähes kaikki 5/5. Kehuttiin hyvää ruoka- ja juomatarjoilua, maalausvälineitä, tunnelmaa ja sitä miten paljon lipun hinnalla sai. Parissa palautteessa olisi haluttu ennalta määrätty tema tai ohjeistusta mitä lähteä maalaamaan. Tätä voisi miettiä ensi kerralle, mutta oli myös hieno nähdä, miten paljon erilaisia maalauksia vapaampi konsepti tuotti.

18.6. Luontoretki ke 2.10. @Haukanniemen luontopolku

Tehtiin yhteistyössä kasvisten ja Stimuluksen kanssa. Ilmoittautuneita tapahtumaan oli 100 ja paikalle saapui noin 60 henkilöä. Hyvin mahduttiin Haukanniemen laavulle. Tapahtumassa oli todella hyvä meininki! Mukana oli sekä vaihtareita että paikallisia opiskelijoita. Ei ole varmaa oliko kaikista ainejärjestöistä osallistujia. Stimulus ry osti puut ja vaahtokarkit ja laittavat laskua Pedagolle. Noin 4e maksaa/ ainejärjestö. Tehdään tapahtumasta vuosittainen perinne. Palautteita tuli 2kpl, jotka olivat pelkkää positiivista ja kehuttiin miten kaikilla oli hyvä mieli. Myös paikan päällä annettiin hyvää palautetta.

19. Tulevat pöhinät

19.1. Vujuviikko 7.10.-12.10.

7.10. Teen maistelua ja etikettiä @Vanha pappila

Tapahtuma peruttu vähäisen osallistujamäärän vuoksi. Osallistujille ilmoitettu ja liput palautettu.

8.10. Lokakuun hengailuilta @Alkulähde

Tapahtuma on käynnissä kokouksen aikana. Tutorit ovat järjestämässä vujuteemaista ohjelmaa. Etikettikoulutus siirtyi tähän, sillä edellisen päivän tapahtuma peruuntui.

9.10. Vujusitsit @ Boombox

Teemana 60.vuotiaat. Tapahtuma on loppuunmyyty. Lipun hinta oli 3,5e, jolla kerätään varoja vuosijuhlien järjestämiseen. Tousteina toimivat Venla Vihanto ja Suzan Acanal. Lisäksi Nita Kivimäki on muuten järjestämässä tapahtumaa. Turvahenkilöinä Aapo Nikula ja Tuulia Turpeenoja. Aapo myy samalla ainejärjestönauhaa ja sitsikirjoja.

19.2. Herkkuapprot ke 23.10. @Jyväskylän keskusta

Ainejärjestöjen lippukantojen myynti on käynnissä, ja tällä hetkellä lippuja on myyty jo yli 1100. Mukana on 24 ainejärjestöä. Tulot ovat tällä hetkellä kide.app myynnistä 7756e. Kuluja tulee arviolta 3100e, joka koostuu passeista, haalarimerkeistä ja bannereista. Perjantaina aukeaa yleinen lippukanta. Rastipaikkoja on tällä hetkellä 23, ja hankinnassa on vielä muutama lisää. Tentaattorit ja turvahenkilöt on hankittu tapahtumaan. Herkkuapprot olivat mukana Kauppakadun approjen lavatempauksessa. Tehtävänä oli kakunsyöntikilpailu, ja voittajat saivat ilmaislipun Herkkuapproille. Uusi tutkinto on tulossa, ja ajatuksena on, että sen voi suorittaa kun muut tutkinnot ovat valmiit, mutta suorituspaikkojen määrä ei kasva. Merkin nimeksi tulee Karkkikulinaristi. Herkkuapprojen instagram on

aktiivisessa käytössä, ja seuraajamäärä kasvaa päivittäin. Tällä hetkellä seuraajia on 741.

19.3. Dynamic Duos -sitsit pe 1.11. @Reaktori-sali

Tapahtuman suunnittelu on hyvällä mallilla. Turvahenkilöinä Essi Kurth ja Tuulia Turpeenoja. Yksi turvahenkilö tarvitaan vielä tapahtumaan. Keskusteltiin siitä, myydäänkö tapahtumaan pelkästään avecillisia lippuja vai niiden lisäksi myös yksittäisiä lippuja. Päädyttiin siihen, että myydään vain avecillisia lippuja ja jos niitä jää, voidaan myöhemmin avata yksittäislipunmyynti.

Keskusteltiin myös, laitetaanko lipun hinnaksi 10e vai 12e. Tapahtumasta ei ole tarkoitus tehdä voittoa, joten hinta tulee olemaan 10e, sisältäen kahden henkilön pääsyn paikalle. Lipun hinnalla katetaan tilavuokra sekä haalarimerkki. Pedagogolainen ostaa lipun itselleen sekä avecilleen.

20. META

Iltakoulussa puhuttiin, että merkkitylaus tehdään 11.11. Tässä on tarkoitus tilata ainakin hallitusmerkit ja fuksimerkit. Maria Malinen pyytää kertomaan, jos on muutakin mitä silloin tilataan niin ei tehdä montaa tilausta.

Hallitusesittelyihin laitetaan kysymysboksi, niin jäsenet voivat kysyä jos ovat kiinnostuneita jostain tietystä pestistä tai hallitustoiminnasta ylipäätään.

Stimulus ry on kysynyt pallomerta lainaan vujusillikselleen.

Kulukorvauksia oli yhteensä 718,18e. Kilometrikorvauksia 11e.

3.12. järjestettävän hallituksen kokouksen jälkeen mennään yhdessä virkistäytymään Revolutioniin.

21. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

Seuraava kokous on 5.11. klo 16:15 Lyhdyssä.

Atte Urama päätti kokouksen ajassa 19.57.

Jyväskylässä 8.10.2024.

Allekirjoitukset löytyvät seuraavalta sivulta. Allekirjoitettu Aatos Sign -palvelussa.